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1. SAMMENSETNING AV STYRET  

Kretsstyret 

Atle Guttormsen, Ski IL Friidrett   leder 

Bodil Svinø, Ullensaker/Kisa IL    nestleder 

Espen Jahren, Asker SK Friidrett   styremedlem, ansvar sportslig 

Espen Ødegaard, Tyrving IL    styremedlem 

Simen Sebastian Hansen, Ås IL    styremedlem, utøverrepresentant 

Benedikte Kallåk, Tyrving    varamedlem 

Monika Solheim, Nesøya IL    varamedlem 

Administrasjonen 

Daglig leder Stian Andersen 50 %. 01.01.2020 – 31.12.2020. 

Prosjektansvarlig Magnus Kringstad 10 %. 23.02.2020 – 31.12.2020. 

Magnus Kringstad ble ansatt som «Prosjektansvarlig for barn og ungdom» i begge kretser fra 

23.02.2020. Han ble ansatt i en 20% stilling totalt, men 10% i hver krets. Daglig leder Stian 

Andersen var i pappapermisjon i 2 omganger: 25.05.2020 til 20.06.2020 og 03.08.2020 til 

19.10.2020. Magnus er også styremedlem i kretsen.  

2. REPRESENTASJON 2020 

NFIFs høstmøte, Gardermoen Stian Andersen, Bodil Svinø og Atle 

Guttormsen 

Arbeidsgruppe mosjon, NFIF Stian Andersen 

Mesterskapsutvalg, NFIF Atle Guttormsen 

Smittevernsgruppe, NFIF Stian Andersen 

Open Track, NFIF Stian Andersen 

 

3. ARBEID I STYRET OG KRETSKONTOR 

Arbeidsordning 

Daglig leder har harr ansvaret for kretsens drift, som omhandler bl.a; økonomi, rapportering, 

bilag, treningsprosjekter, søknader, kontakt med kommune/idrettskrets, terminliste, KM, 

samlinger, kontakt med NFIF, løpende kontakt med klubber, hallfordeling og mer.  

Prosjektansvarlig for barn og ungdom har hatt ansvar for bl.a.; Lerøy-samlinger, Lerøy-leker, 

Friidrett i skolen, anleggskartlegging. 

Frem til lockdown 12.mars var begge ansatte fysisk tilstede på kontoret. Deretter har vi, som 

alle andre, jobbet mer eller mindre hjemmefra. Dette har vært en utfordring å få en god 

rytme på arbeidshverdagen, men det gikk seg til etter hvert.  

Styremøtene har gått på Microsoft Teams, og prosjektansvarlig og daglig leder har jevnlig 

møter via samme plattform 



Terminlistearbeid 

Kretskontoret hadde ansvar for etterapprobering og oppfølging av terminlistearbeidet i 2020. 

Alle godkjente stevner ble lagt inn i Sportsadmin for løp på bane, og via mosjon.friidrett.no 

for løp utenfor bane. Terminlistearbeidet i 2020 ble en del krevende enn tidligere år. Høsten 

2019 ble det gjennomført et terminlistemøte for 2020-sesongen. Da korona kom måtte vi 

gjennomføre et nytt terminlistemøte med endrede stevnedatoer. Det var lenge stor 

usikkerhet knyttet til smittesituasjonen. Mange stevner ble dessverre avlyst, og da spesielt 

stevner for barn og ungdom, men vi klarte i stor grad å holde trykket oppe. Vi ble også en del 

romsligere når det gjaldt approberingsfrister. 

Det ble gjennomført et terminlistemøte for 2021-sesongen i oktober. Det ble lagt inn over 70 

banestevner og over 35 mosjonsløp for begge kretsene. Alle klubbene planla ut i fra en 

normal sesong. Det er mye som tyder på at det vil være restriksjoner på arrangementer også 

i 2021, men det vil i størst grad påvirker de store mosjonsløpene. Flere klubber har signalisert 

at de ønsker å arrangere løpene sine på høsten. 

 

4. KONTAKT MED LAGENE 

Oslo FIK har primært kommunisert via kretsenes hjemmeside 

www.friidrett.no/k/osloogakershus/, masseutsendelser per e-post og Facebook.  

På nettsiden legges det ut generelle nyheter som laguttak, støtteordninger, 

påmeldingsfrister, kursoversikt og annet av interesse for kretsens lag. Saker som linkes via 

facebook har som regel hatt størst nedslagsfelt. Kretsen har også en Instagramkonto som 

primært ble brukt til å promotere betalte innlegg på Facebook. I 2020 har den nye normalen 

blitt fellesmøter via Microsoft Teams. Vi tror at dette kommer til å fortsette fremover i noe 

grad, uavhengig av pandemien og dets restriksjoner. 

 

Lag og aktivitetstall 

Per 31.12.2019: 48 lag og 5415 aktive medlemmer. 

Aktive medlemmer inkluderer grenene: Friidrett på bane, Løp utenfor bane, «Gang, mosjon 

og turmarsj» og Øvrig friidrett. Sekkeposten «Øvrig friidrett» ble lagt til i 2017. 

I 2018 var tallene over 4904. Dette er en oppgang på ca 10%. Mye av økningen skyldes mer 

korrekt registrering blant klubbene. 

 

5. ANLEGGSITUASJONEN 

Utendørsanlegg i 2020: 

 

6 eller flere rundbaner 

 

• Nadderud (1981, sist rehabilitert 2009), Ski (1986, sist rehabilitert 2005), 

Bjørkelangen (1987), Sofiemyr (1987), Asker (1998), Nesodden (2004), Ås (2005), 

Lillestrøm (2007) og Jessheim (2011), Nittedal (åpnet september 2013), Drøbak 

(2016)   

http://www.friidrett.no/k/osloogakershus/


 

Kretsen har 5 Friplasser: 

 

• Gommerud/Bærums Verk (2009), Fet (2012), Vestby (2012), Gjellum Idrettspark 

(2020) og Lørenskog (2012) 

Kretsen har delanlegg uten rundbaner: 

• Fossum (flate bak en fotballbane med lengdegrop og inndelte sprintbaner). 

Storøya (sprintstriper), Nesøya (sprintstriper samt en egen flate med to 

lengdegroper, høydematter, kulering og spydbane), Heggedal Friidrettsklubb har 

et komplett kastanlegg (grus), med kulering, to kast bur og spydtilløp. Banen 

heter Heggedal kastarena (åpnet i 2008)     

 

Kretsens idrettshaller med rundbane og friidrettsdekke:  

  

• Bærum Idrettspark (2013) og Nes Arena (2015) 

 

Kretsen har idrettshall med rundbane og med kombinasjonsgulv: 

 

• Skedsmohallen     

 

Kretsen har en idrettshall uten rundbane og med friidrettsdekke    

 

• Gjønneshallen     

 

Kretsen har fem idrettshaller uten rundbane og med kombinasjonsgulv    

 

• Holmenhallen, Kløftahallen, Skihallen, Tærudhallen, og fra 2013 Bjørnemyrhallen 

på Nesodden (kombinasjonsgulv med Plurastik)    

Kretsen har en rundbane hvor det holdes banestevner   

• Årnes stadion, Mjær stadion, Ytre Enebakk falt ut av approbert bruk fra og med 

2011, Storebrand stadion og NMBU, Ås   

Planlagte utbygginger:   

• Fleridrettshall på Ås (2021/22) og stadion med 8 rundbaner på Rud (2021 

 

Mortensrud friidrettshall 

Selv om denne hallen skal stå i Oslo, så vil den ha en regional funksjon. 

I 2020 ble forprosjektet til hallen ferdigstilt og sendt til kvalitetsanalyse. Kretsen 

gjennomførte to møter med Kultur- og Idrettsbygg i 2020 om innholdet i hallen. Kretsen fikk 

tilgang til skisser og plantegninger, og fikk muligheten til å påvirke hvor ting skal plasseres, 

samt komme med innspill. Forprosjektet var i gjennom 2 forskjellige kvalitetsanalyser, og 

ferdigstillelse av den siste er satt til april 2021. 

Det er stor politisk enighet om å bygge friidrettshallen, men det er mange funksjoner som 

skal plasseres innenfor reguleringsområdet, og friidretten må dessverre smøre seg med 

tålmodighet frem til hallen står ferdig. 



 

6. AKTIVITET 

Lerøysamlinger 

I 2020 ble det avholdt 6 Lerøysamlinger for 13-14 åringene. Flere av det planlagte samlingene 

måtte dessverre avlyses pga smittevern, men vi er fornøyd med antall samlinger og hvordan 

de ble gjennomført. Totalt 55 personer deltok på samlingene. 

 

Lerøylekene på Rjukan  

Ble avholdt på Rjukan stadion 05.-06.09 og Akershus tok seieren nok en gang.  Selv om vi 

vant var det utfordrende å ta ut et komplett lag. Mye av dette skyldes selvfølgelig de mange 

avlyste barne- og ungdomsstevnene i 2020. 

 

Supersamling 

På grunn av koronapandemien så måtte vi dessverre avlyse årets Supersamling. 

 

TineStafetten  

På grunn av koronapandemien så ble Tinestafetten avlyst. 

 

 

Friidrett i skolen 

I 2020 valgte kretsen å satse på et Friidrett i skolen-prosjekt, hvor konseptet er løpende 

trening på skolens SFO. Prosjektet fikk sin oppstart på Tøyen skole og ble godt mottatt. Vi var 

også i dialog med flere andre skoler og klubber, og har en plan om ekspandere tilbudet i 

2021. Dette er et felles prosjekt med Oslo FIK 

 

7. KURS/UTDANNING 

Friidrett for barn 

Det ble avholdt 2 Friidrett for barn-kurs i 2020 med 45 deltakere. Planen om 4 kurs gikk i 

vasken pga korona, men vi er fornøyde med å få gjennomført 2 kurs.  

 

Kretsdommerkurs 

Det ble dessverre ikke gjennomført noen kretsdommer-kurs i 2020.  

 

Forbundsdommerkurs 

Det ble gjennomført 2 elektroniske forbundsdommerkurs i 2020. Tiltaket ble kjørt nasjonalt, 

men vi hadde 9 deltakere fra Akershus- som alle bestod. 

 

Trener1 

Det ble dessverre ikke gjennomført noen Trener1-kurs i 2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



8. ØKONOMI 

a. Overskudd på kr kr 190.614,67 
b. Kommentarer: 

1. Stian var i pappapermisjon i 2 omganger og det er følgelig blitt 
tilbakebetalt penger fra NAV. 

2. Vi søkte og fikk støtte fra krisepakke 2 for treningsprosjektene 
(68600) og Supersamlingen (kr 20000)  

3. Kr 66.635,00 i tap på fordringer. De fleste tapene stammer fra 2016 
og 2017.  

 
 

 

 

 

 

 

Oslo, 11.02.2021 

 

Atle Guttormsen, leder 

------------------------------------ 

(Sign) 

 

Bodil Svinø, nestleder     Espen Jahren, styremedlem  

------------------------     ---------------------------------- 

(Sign)       (Sign) 

 

 

 

Espen Ødegaard, styremedlem   Simen Sebastian Hansen, styremedlem 

 

-----------------------------------   ------------------------------------ 

(Sign)       (Sign) 

 

 

 

 

 


